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Abstract (en)
Projectile feed of the type comprising a head extended by a tubular shank, there passing through said head an axial bore opening into the tubular
shank of the projectile, characterised in that this projectile feed is mounted in a chamber (13) in the rear part of said axial bore or the rear part of a
sleeve (8) extending said axial bore, and this projectile feed is arranged in such a way that, in the projectile storage position, the projectile feed (11)
is in said chamber (13) at a distance (D) from the bottom (14) of said chamber (13), thereby enclosing on its circumference a priming charge (12).
<IMAGE>

Abstract (fr)
Passe-balle pour projectile du type comportant une tête prolongée par une queue tubulaire, ladite tête étant traversée par un alésage axial
débouchant dans la queue tubulaire du projectile, caractérisé en ce que ce passe-balle est monté dans une chambre (13) dans la partie arrière
dudit alésage axial, repectivement la partie arrière d'un manchon (8) prolongant ledit alésage axial, ce passe-balle est disposé d'une telle manière
que, dans la position de stockage du projectile, le passe-balle 11 se trouve dans ladite chambre (13) à une distance (D) du fond (14) de ladite
chambre (13), en enfermant à sa circonférence, une charge d'appoint (12). <IMAGE>
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